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Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 

 
 

 

1. Βάζω που ή πού στις παρακάτω προτάσεις. 
 

 
 

 ____ είναι η τσάντα µου; ρώτησε η Φαίη 

 Σε άκουσα ____ φώναζες πριν. 

   Από ____ αγόρασες αυτά τα παπούτσια; 

   Μου αρέσει  ____ και ____  να πηγαίνω σινεµά. 

   Αυτός ____ έρχεται, είναι φίλος µου. 

Έχεις παρατηρήσει ότι οι λεξούλες που έχουν 
µόνο µία συλλαβή ΔΕΝ παίρνουν τόνο. 

ναι, δεν, και, µην  
 

 
 

 
 

Όνοµα: 

 

Όµως οι λέξεις που και πως παίρνουν τόνο 
ΜΟΝΟ όταν ρωτάµε: 

 

Πού είσαι; Πώς σε λένε; 

Επίσης η λεξούλα η παίρνει τόνο ΜΟΝΟ όταν 
διαλέγουµε ή ξεχωρίζουµε κάτι από κάτι άλλο: 

 

Προτιµάς το κόκκινο ή το µπλε χρώµα; 

Το που στη 
φράση  

πού και πού 
θέλει τόνο.  
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2. Βάζω πως ή πώς στις παρακάτω προτάσεις. 
 
    Άκουσα ____ αύριο ο δάσκαλος θα λείπει. 

 ____ σε λένε κοριτσάκι; 

 Περιµένω ____ και ____ να πάµε εκδροµή. 

    Μου είπαν ____ πρέπει να περιµένω. 

  ____ είσαι σήµερα; 

 

 

3. Βάζω η ή ή µε τόνο στις παρακάτω προτάσεις. 
 

    ____ µαµά µου είναι πολύ όµορφή! 

Θέλεις σοκολάτα ____ πατατάκια;  

     Θα πάτε εκδροµή στη θάλασσα ____ στο βουνό; 

     Ο Παύλος και ____ Ελένη είναι φίλοι. 

      ____ Μαίρη έχει αδερφό ____ αδερφή; 

 

 

4. Βάζω τόνο µε κόκκινο χρώµα στον παρακάτω διάλογο. 
 

- Που πας κοριτσακι; ρωτησε ο λυκος 

- Παω στην γιαγια µου που ειναι αρρωστη. 

- Α µαλιστα! Και πως σε λενε κοριτσακι; 

- Με λενε Κοκκινοσκουφίτσα. 

- Και που µένει η γιαγιά σου; Μακρια η κοντα απο εδω; 

- Μενει εδω πιο κατω. 

- Και πως θα βρεις το σπιτι της; 

- Α! Πρεπει να σου πω, πως ειναι πολυ ευκολο να το βρεις. Ειναι 

  κατω απο µια µεγαλη βελανιδια στην ακρη του δασους. 

Το πως στη 
φράση  

πώς και πώς 
θέλει τόνο.  

Το η που 
διαλέγει 

ονοµάζεται 
διαζευκτικό.  


